
Formandens beretning for 2024. 

På sidste generalforsamling blev der valgt 3 nye bestyrelsesmedlemmer: 

Helle Krogh Pedersen 

Anne-Marie Glintborg 

Børge Kristensen 

 

Som vedtægterne foreskriver blev der på 1. bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen foretaget 

en konstituering af bestyrelsen. 

Bestyrelsen kom til at se således ud: 

Formand: Børge Kristensen 

Næstformand: Anne- Marie Glintborg 

Kasserer: Michael Christensen 

Sekretær: Per Lützen 

Menig medlem: Helle Krogh Pedersen 

Suppleant: Per Elbæk 

På det første bestyrelsesmøde den 14-5-2024 var der nogle vigtige punkter der skulle tages stilling 

til som den gamle bestyrelse arbejdede med: 

• Dialog med Rofi om overtagelse af RTK 

• Anlæggelse af ny hybridbane. 

• Nedlægning af bane 2 

Vi blev enig om at dialogen med ROFI skulle stoppe og arbejdet med Hybridbanen skulle fortsætte 

Samtidig besluttede vi at bane 2 skulle istandsættes i stedet for nedlægges. 

Et nyt punkt på dagsordenen var at en gruppe af vores kvindelige tennisspillere anført af Helle 

gerne ville shine klubhuset op med bl.a. maling af lofter og andet træværk samt indrette det 

anderledes. 

Det fik de bevilget et beløb på ca. 10.000 kr. og som I kan se er resultatet slet ikke så ringe som vi 

siger på Vestjysk. 

Tirsdag den 13. august havde vi indvielse af de nye tiltag: 



Hybridbane, Bane 2, samt modernisering af klubhuset, hvor vi havde en rigtig hyggelig aften med 

Grill og socialt samvær og et rigtig flot fremmøde. 

 

På næste bestyrelsesmøde lavede vi et moderniseringsudkast af anlægget og yderlige tiltag med 

klubhuset: 

I forbindelse med at søge tilskud fra forskellige fonde fik vi følgende tilbud på vores ønskede 

moderniseringer: 

Ny Flisebelægning:  132.000 

Pickelboldbane     43.750 

Vinduer og dør     47.250 

Vesla gulv      56.400 

Rensning af facade på hallen    18.500 

Rensning og maling af tag på klubhus    20.250 

Rensning og maling af tag på hallen    98.250 

Varmepumpe i klubhus     40.125 

Varmepumpe i hallen  146.250 

 

Vi søgte tilskud fra: 

• Nordeas renoveringspulje 

• Anlægsfonden ved kommunen 

• Velux medarbejderfond 

• Fjordrevyen 

 

Vi fik afslag af Nordeas renoveringspulje p.g.a. brugergruppen var for smal, men blev opfordret til 

at søge i ” Liv i det lokale” (det er vi i gang med) 

Vi fik 60% tilskud af anlægsfonden til nye vinduer og dør 28.352 kr. 

15.000 kr. fra Velux medarbejderfond, så dermed har vi næsten fået finansieret vinduerne og ny 

dør. 

Ordren er sat i gang og bliver isat i løbet af sommeren. 



Fjordrevyen har givet 4.500 kr. til Picklebold udstyr. 

Resten af moderniseringsudkastet er sat i bero til vi evt. kan få flere tilskud af anlægsfonden samt 

”liv i det lokale” samt evt. flere sponsorer. 

Træning 

Der har været et ønske fra nogle medlemmer om træning af udefrakommende trænere. 

Det ønske har vi opfyldt ved at have Jens fra DGI til 2 træningspas i efteråret og 2 træningspas i 

foråret. 

Træningen var med brugerbetaling og var en stor succes. 

For at få flere nye medlemmer har vi tilbudt nuværende og tidligere ungdomsspillere gratis træning 

med Jens fra DGI, men desværre uden interesse. 

Vi har haft opslag på Facebook om 4 gange gratis prøvetræning af ungdomsmedlemmer sidste 

sommer. 

Der kom 6 drenge i sandaler og hiphop tøj og var klar til at spille tennis. 

Da de fik at vide de skulle komme i sportstøj og tennissko mistede de interessen.. 

Vi samarbejder med DGI om tiltag der kan fremme interessen for tennis blandt ungdommen på 

skoler, gymnasier mm. 

Vi er ikke den eneste klub der har problemet. 

Sponsorer 

Efter at vores anlæg efterhånden er ved at se præsentabel ud vil vi prøve at få nogle flere 

sponsorer til at reklamere på anlægget. 

Det arbejder vi med i øjeblikket for at få økonomi til vores moderniseringer. 

 

Samarbejde med kommunen  

Vi har opsagt kommunens opgave med forårsklargøring og vedligehold af baner. 

Sportstrading har fået opgaven med forårsklargøring af banen og i det første år klarer vi selv 

vedligehold, for at se hvor meget arbejde der er i det. 

Kommunen fortsætter med de grønne arealer uden for banerne og Vesterhavshallen med at rydde 

bede mm for ukrudt. 


